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Zápis č.  11/2016 (30)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 13. června 2016 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Mizerová (8 členů) 

Omluveni: Dr. Egner, Dr. Jančová, D. Vítková 

Hosté: doc. Buňka, doc. Humpolíček, Dr. Slavík, Ing. Martínková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování 

doktorského studijního oboru se zahraniční vysokou školou SP Procesní 

inženýrství, SO Technologie zpracování a nástroje na zpracování polymerních 

materiálů“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2016“. (děkan) 

6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1-

12/2015“. (tajemnice) 

7. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 8 členů a senát je usnášeníschopný. 
Zároveň sdělil, že Dr. Egner, Dr. Jančová a D. Vítková se z dnešního zasedání omluvily. 

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 10/2016 (29). 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/11/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2016 (29) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO     8 
PROTI     0  
ZDRŽEL SE     0 
 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/11/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 10/2016 (29) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 10/2016 ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/11/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování 

doktorského studijního oboru se zahraniční vysokou školou SP Procesní 

inženýrství, SO Technologie zpracování a nástroje na zpracování polymerních 

materiálů“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2016“. (děkan) 
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6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1-

12/2015“. (tajemnice) 

7. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ AS FT č. 02/11/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 
 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování 

doktorského studijního oboru se zahraniční vysokou školou SP Procesní inženýrství, 

SO Technologie zpracování a nástroje na zpracování polymerních materiálů“. 

(proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2016“. (děkan) 

6. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1-

12/2015“. (tajemnice) 

7. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu „Žádost o rozšíření akreditace ke společnému 

uskutečňování doktorského studijního oboru se zahraniční vysokou 

školou SP Procesní inženýrství, SO Technologie zpracování a nástroje  

na zpracování polymerních materiálů“. (proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že předložený záměr byl již prezentován na minulém 

zasedání senátu a tento den byla zaslána kompletní dokumentace. Požádal proděkana 

Humpolíčka, aby se k předloženému záměru vyjádřil. 

Prod. Humpolíček sdělil, že je v této fázi důležité, aby se členové senátu k záměru 

vyjádřili. V případě kladného stanoviska bude materiál odeslán partnerům k dalšímu 

projednání. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval prod. Humpolíčkovi za představení a požádal 

členy senátu, aby se k předloženému záměru vyjádřili. Sdělil, že se bude jednat o formu 

double-degree SP. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/11/2016 

Akademický senát FT vyjádřil souhlasné stanovisko se záměrem akreditace „Žádost  
o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování doktorského studijního oboru se 
zahraniční vysokou školou SP Procesní inženýrství, SO Technologie zpracování a 
nástroje na zpracování polymerních materiálů“. Po přípravě finální verze akreditačního 
materiálu bude tato projednána v rámci AS FT. 

HLASOVÁNÍ 

PRO     8 
PROTI     0 
ZDRŽEL SE     0 

Návrh byl přijat 

USNESENÍ AS FT č. 03/11/2016 

Akademický senát FT vyjádřil souhlasné stanovisko se záměrem akreditace „Žádost  
o rozšíření akreditace ke společnému uskutečňování doktorského studijního oboru se 
zahraniční vysokou školou SP Procesní inženýrství, SO Technologie zpracování a nástroje 
na zpracování polymerních materiálů“. Po přípravě finální verze akreditačního materiálu 
bude tato projednána v rámci AS FT. 

ad 5)  Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2016“. (děkan) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že materiál byl představen v prvním čtení na minulém 

řádném zasedání AS FT a byl projednán na zasedání EK AS FT v pondělí 6. 6. 2016. 

Požádal děkana doc. Buňku o představení materiálu. 

Děkan doc. Buňka sdělil, že materiál byl projednán na zasedání EK AS FT a představil 

změny, které byly zapracovány. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu EK AS FT  

Dr. Beníčka o vyjádření ze zasedání Ekonomické komise AS FT. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček informoval o zasedání Ekonomické komise AS FT. 

Informoval o zapracovaných připomínkách a sdělil závěr ze zasedání, EK AS FT 

doporučuje předložený materiál k hlasování na řádném zasedání AS FT. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření ze zasedání EK AS FT a otevřel 

diskuzi k předloženému materiálu. 

- Dr. Rouchal se dotázal na UTTTK, jak bude dále postupováno, když ve výběrovém 

řízení nebyl vybrán ředitel ústavu. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že ředitelem ústavu je do 30. 6. 2016 Dr. Martina 

Černeková. Po tomto datu bude znovu vyhlášeno výběrové řízení na pozici 

ředitele ústavu. Dokud nebude ředitel vybrán, bude ústav vést pověřená osoba. 

- Ing. Fojtl se dotázal na výsledek výběrového řízení na pozice ředitelů ústavů 

u ostatních ústavů. 

- Děkan doc. Buňka představil schválené ředitele ústavů, kteří budou jmenováni 

od 1. 7. 2016 do 30. 6. 2018: 

- Centrum polymerních materiálů (CPM) 

–  prof. Ing. Petr Sáha, CSc. 

- Ústav fyziky a materiálového inženýrství (UFMI)  

 –  doc. Mgr. Aleš Mráček, Ph.D. 

- Ústav inženýrství polymerů (UIP) 

- nebyl vybrán ředitel ústavu  

- Ústav výrobního inženýrství (UVI) 

–  prof. Ing. Berenika Hausnerová, Ph.D. 

- Ústav inženýrství ochrany životního prostředí (UIOZP) 

–  prof. Mgr. Marek Koutný, Ph.D. 

- Ústav technologie tuků, tenzidů a kosmetiky (UTTTK) 

–  nebyl vybrán ředitel ústavu 

- Ústav technologie potravin (UTP) 

–  doc. Ing. František Buňka, Ph.D. 

- Ústav analýzy a chemie potravin (UACHP) 

–  Ing. Jiří Mlček, Ph.D. 

- Ústav chemie (UCH) 

–  Ing. Michal Rouchal, Ph.D. 

 

Děkan doc. Buňka sdělil, že u ústavů, kde nebyl vybrán ředitel ústavu, bude vyhlášeno 

další kolo výběrového řízení a do té doby bude vedení řešeno pověřenou osobou. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 04/11/2016 

AS FT schválil „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické pro rok 

2016“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 

USNESENÍ AS FT č. 04/11/2016 

AS FT schválil „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické pro rok 

2016“. 

ad 6)  Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1-12/2015“. (tajemnice) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana doc. Buňku o představení materiálu. 

Děkan doc. Buňka představil „Zprávu o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2015“. Sdělil, že materiál zpracovala tajemnice fakulty Bc. Vodinská společně 

s pracovníky ekonomického oddělení, kterým vyjádřil poděkování. 

Odchod prod. Humpolíčka v 13:30 h. 

Děkan doc. Buňka informoval o čerpání projektů IGA, projektů RVOe na jednotlivých 

ústavech a celofakultních nákladů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal předsedu EK AS FT  

Dr. Beníčka o svolání Ekonomické komise. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček poděkoval za slovo a požádal členy Ekonomické komise 

o vyjádření k termínu 20. 6. 2016 od 13:00 h v místnosti 230 budovy U15. Členům EK AS 

FT bude rozeslána pozvánka. 

Děkan doc. Buňka se omluvil z plánovaného zasedání, bude na SZZ v Nitře. 



. 

 

Strana7 z 8 

 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu o zaslání připomínek 

předsedovi EK AS FT Dr. Beníčkovi do pondělí 20. 6. 2016 do 10:00 h na jeho e-mailovou 

adresu. 

ad 7)  Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl termín dalšího řádného zasedání AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 27. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/11/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  
v pondělí dne 27. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 

 
USNESENÍ AS FT č. 05/11/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  
v pondělí dne 27. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o přípravě obhajob disertační práce Ing. Ladislava 

Fojtla a sdělil, že jakmile obhájí svou disertační práci, přestane být studentem DSP. Bude 

zapotřebí oslovit dalšího náhradníka z řad studentů, kteří byli zvoleni ve volbách do AS 

FT. Zároveň sdělil, že se bude jednat i o Ing. Evu Hnátkovou, která by měla v nejbližší 

době také obhájit svou disertační práci. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel bod různé. 

Děkan doc. Buňka informoval o předpokládaném předložení vnitřních předpisů UTB 

dne 13. 9. 2016 k projednání na AS UTB. Jedná se především o Statut UTB, Studijní a 

zkušební řád UTB, Stipendijní řád UTB aj. Zdůraznil, že vnitřní předpisy FT se budou 

muset upravovat dle vnitřních předpisů UTB. Předběžně sdělil členům AS FT, že na 

podzim bude senát požádán o svolání více zasedání jak AS FT, tak i LK AS FT a to 

z důvodu projednání upravených vnitřních předpisů a norem. 
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Děkan doc. Buňka informoval o možné dislokaci Ústavu technologie potravin, který se 

bude muset v blízké době vystěhovat z budovy U3. Při jednáních s vedením UTB byla 

předběžně diskutována možnost, že Ústav technologie potravin se přestěhuje  

do druhého podzemního podlaží budovy U2. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 27. 6. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

 

Ve Zlíně dne: 13. 6. 2016 
Konec zasedání: 13:57 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


